
 
Styrelsemöte     2024-05-23 

Gaisgården 

Närvarande:  

Magnus Strand, Malin Fransson, Jenny Carlsson-Svärd, Erling Wulff, Johanna Karlsson, Fredrik 

Wadsten, Katarina Österdahl, Emil Carlsson, Henrik Berntson. 

Frånvarande: Isabelle Andersson 

 

1. Till mötets ordförande valdes:  Henrik Berntson 

 

2. Till protokollets justerare valdes: Malin Fransson 

 

3. Föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter framfördes. Mötesprotokollet lades till handlingarna. 

 

4. Ekonomirapport 

April gav en vinst på 304 tkr. Ackumulerat mot budget +427 tkr för januari-April. 

               I dessa siffror ligger erhållna bidrag i form av drift och skötsel samt aktivitetsbidrag. 

               Även lägre personalkostnader ger ett högre resultat. Resultatet är inte periodiserat. 

Jenny jobbar vidare med att lösa alla papper med banken som gör att även Henrik som ny  

              ordförande blir firmatecknare. 

5. Hantering Kansliet 

Henrik och Lasse hade ett möte med kanslist för att skapa en handlingsplan för  

återgång till arbete. Sjukskrivningen har senare förlängts till slutet på juni. Nytt möte med 

arbetsförmedlingen, vårdcentralen och kanslist är inplanerat till 25/6 kl.15.00. Katarina  

och Jenny närvarar på detta som representanter från styrelsen. 

 

Arbetsuppgifterna på kansliet har fördelats ut och vi är nu i fas med det mesta, allt rullar på 

ett bra sätt. 

 

Dock behöver vi få in en användare till på Idrott Online utifrån sjukskrivningen på kansliet. 

 

Styrelsen beslutar således att göra ett tillägg till det konstituerande mötet och även ge Malin 

Fransson behörighet här. 

”Styrelsen beslutade att behörigheter till ”Idrott online” och ”Föreningsportalen” ska ges till 

Caritha Larsson och Erling Wulff och Malin Fransson”. 

 

Även huvudadministratör Stadium flyttas över till Magnus Strand så vi har koll på detta 

också. 

 

 



6. Uppföljning frågor verksamhetsdagen 

 

✓ Värdegrund 

Planerat möte med alla sektioner fick ställas in p.g.a. för få anmälningar, arbetet 

återupptas till hösten. Tips kan vara att man närvara när respektive sektioner har 

möte och att detta då utgör en punkt på dagordningen.  

 

7. Övriga frågor 

 

✓ Gymsektionen önskar få till avtal med Korpen, även möjlighet att erbjuda personlig PT togs 

upp, styrelsen ser positivt på båda frågorna. Ber gymsektionen att jobba vidare med dessa 

frågor och ta fram underlag för beslut. 

 

✓ Bra arbete med Laget.se av Malin, vi har nu genomfört mycket bra förändringar som gör att 

vi utnyttjar laget.se på ett bättre sätt. Tobias har nu samma behörighet som Malin på laget.se 

Kopplingen med laget.se till Matchi tar Erling med Claes, Malin tittar vidare på fliken ansökan 

om medlemskap och ser hur vi kan utnyttja denna bättre. 

 

✓ Landshövdingen kommer till Gränna och Nationaldagsfirandet i Brahe-parken. Som sista 

punkt kommer överlämning av fana att göras till Gränna AIS och Tranås Musikkår, som 

tilldelats detta. Lasse tar emot denna som representant för GAIS.  

 

✓ Old Fellow har lagt ner sin verksamhet och man delade ut de pengar man hade kvar till tre 

föreningar i bygden, GAIS, GBOK och Örserum. Henrik närvarade på mötet och pratade lite 

om GAIS.  Alla föreningar fick 9000 kr var, Gränna AIS framför ett stort tack till detta bidrag 

och att vi fick ta del av det.  

 

✓ Håkan Karlsson marknadsgruppen har hört av sig om vi ska ha försäljning på marknaden, om 

detta inte är planerat av marknadsgruppen utan styrelsen återigen ska fixa fram personal 

som ska stå där så ser vi inga möjligheter att fixa detta. GAIS ser dock till att skyltning till 

parkeringen görs så man leder ner bilar till grusplan på samma sätt som vid Diggiloo. Erling 

och Tobias fixar detta. 

 

✓ Bemanning hundutställning, Erling ihop med +65 har löst första hundutställningen, bra 

jobbat! Planera nu med bemanningen för nästa.  

 

✓ Bygdepengen, stor samling ”Gränna Föreningsliv” den 31/8. Fredrik och Johanna 

informerade om detta. Gais ska bemanna ett mässbord och visa upp lite vad vi erbjuder! 

Vi måste jobba vidare med detta Fredrik och Johanna kommer med lite uppslag som vi sedan 

får gå vidare med.  

 

✓ Fotbollens dag ligger inplanerad 7/9, till årets fotbollsskola har vi ca: 35 st. anmälningar. 

 

 

 

 

 

 



8. Nästa möte 

Då nästa möte blir söndag 16/6 kl.19.00 på Gaisgården.  

 

 

Därefter avslutades mötet.  

  

 Sekreterare:   Justerande:         Ordförande: 

 

 

 

______________________              _______________________      ___________________ 

Magnus Strand  Malin Fransson                                Henrik Berntson 

   


